
Groen Holtenbroek zoekt al bijna drie jaar naar woorden met de juiste politieke  
lading om de woningbouwplannen in de uiterwaarden van het Zwarte Water van  
tafel te krijgen. Afgelopen week vond zij deze woorden in een artikel met een  
interview van Wethouder Ed Anker over het landelijke bouwplan in de 
Mastenbroekerpolder. Hoe zou dit artikel er hebben uitgezien als we 
'Mastenbroekerpolder' vervangen door 'Zwarte Waterzone' en 'regio Zwolle’ door 
'Holtenbroek'? Groen Holtenbroek probeerde het uit. 

___________________________________________________________________________ 
 
Zwolse wethouder Ed Anker 
furieus over eigen bouwplan bijna 
300 woningen in Zwarte Waterzone 
 

 
 
Wethouder Ed Anker van de gemeente Zwolle maakt gehakt van zijn 
eigen voorstel om bijna 300 nieuwe woningen te bouwen langs het 
Zwarte Water in Holtenbroek. "Ik neem mijn plan totaal niet serieus. Ik 
word hier zelfs boos van op mezelf", zo sprak hij op Radio Oost over zijn 
plan om de woningnood in Zwolle op te lossen met grootschalige 
woningbouw in de uiterwaarden bij de Zwolse wijk Holtenbroek. 
 
"Ik heb deze woningbouwplannen zelf besteld. Maar het is voor bewoners van 
Holtenbroek alsof iemand ongevraagd in jouw eigen achtertuin even de boel gaat 
zitten verbouwen. Holtenbroek heeft hier helemaal niet om gevraagd", reageerde 
de Zwolse wethouder furieus. 
 

Hoedje geschrokken 

Niet alleen de wethouder, maar ook bewoners van Holtenbroek, zijn zich een hoedje 

geschrokken. Wijkbewoners noemen het nieuwbouwplan een 'onlogische en 

onvoorstelbare keuze'. "Het is Belvederegebied, Nationaal Landschap, van historische 

waarde, prachtig natuurgebied dichtbij Natura-2000 en er is ook nog eens sprake van 

een gebied dat geweldige kansen biedt om flora en fauna een plek te geven. Niet 

logisch om hier te bouwen dus." 

 

Idee vanachter de tekentafel 

Wethouder Anker kan alleen maar instemmen met bewoners die pleiten tegen 

woningbouw langs het Zwarte Water bij  Holtenbroek. "Ik ken de mensen die er wonen 

en recreëren. Als regio en gemeenten zijn we volop bezig met het zorgvuldig afwegen 

van de belangen en waarden, die het landschap beter maken. Dan zit je niet te wachten 

op een idee dat is gemaakt vanachter de tekentafel. Ik wil woningen bouwen, maar dan 

wel voorzichtig en aansluitend op bestaande kernen. Maar zeker niet plompverloren een 

hele nieuwe woonwijk bouwen omdat er ruimte is langs het Zwarte Water. Nah, dit slaat 

werkelijk nergens op." 

 

Volgens Anker zal hij niet meer voortborduren op de koers die hij zelf heeft uitgezet. 

"Daar hebben we geen projectontwikkelaars meer voor nodig." De woningbouwplannen 

voor de Zwarte Waterzone belanden wat hem betreft regelrecht in de prullenmand. 

___________________________________________________________________________ 

 

Het originele artikel van RTV Oost staat op: https://www.rtvoost.nl/nieuws/1974278/Zwolse-wethouder-

Ed-Anker-furieus-over-bouwplan-35-000-woningen-in-Mastenbroekerpolder 

De foto is een samenstelling van een foto van de gemeente Zwolle en een eigen foto van Groen 

Holtenbroek. 
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